



FRENCH COACHING FARIDABAD

www.frenchcoachingfaridabad.com

2H-109, NIT Faridabad

Contacts: 9910082375, 9582212375, 9654782374, 0129-4062374

Écrivez une lettre à votre ami(e) racontant comment vous avez passé vos vacances d'été.

Delhi, le 20 septembre 2023

Cher ami/chère amie _____

Comment ça va ? L'année dernière, pendant mes vacances d'été, J'ai visité Paris avec mes parents. C'est la ville capitale de la France qui est aussi appelée la ville lumière. Paris est un grand centre artistique et intellectuel. J'ai vu beaucoup de beaux monuments comme la tour Eiffel, La Notre - dame de Paris qui est une belle église. J'ai pris mes repas dans les restaurants français. La cuisine française est très délicieuse. La France est très célèbre pour ses vins, ses fromages et ses parfums. J'ai acheté beaucoup de sortes de fromages et parfums pour mes cousins. Nous avons visité de grands magasins. Nous avons acheté des souvenirs pour nos amis. J'ai voyagé en TGV qui est le train le plus rapide du monde. Les parisiens sont très aimables et sympathiques. C'est une belle ville pleine de charme. Nous nous sommes beaucoup amusés à Paris. J'adore Paris. C'est une ville inoubliable. J'attends ta lettre. Je t'embrasse.

Bises

Ton amie

Write a letter to your friend telling how you spent your summer vacations.

Delhi, 20 September 2023

Dear friend _____

How are you? Last year, during my summer vacations, I visited Paris with my parents. It is the capital city of France, which is also called the city of lights. Paris is a great artistic and intellectual centre. I saw lot of beautiful monuments as the Eiffel tower, the Notre dame de Paris, which is a beautiful church. I took my meals in French restaurants. The French cuisine is very delicious. France is very famous for its wines, its cheese and its perfumes. I bought many kinds of cheese and perfumes for my cousins. We visited department stores. We bought souvenirs for our friends. I travelled in TGV which is the most rapid train of the world. The Parisians are very friendly and nice. It is a beautiful city full of charm. We enjoyed a lot at Paris. I love Paris. It's an unforgettable city. I'm waiting for your letter. Love you.

Kisses

Your friend